

Subject: Aktau (SCO) and Shymkent (CIT) Flights will be Discontinued.

Dear Business Partner;

Due to operational reasons Istanbul to/from Aktau (SCO) and Shymkent (CIT) Flights, for summer 2018, will be discontinued as of **24th of April 2018**.

In order to inform our passengers via SMS and/or e-mail, we kindly ask you to provide accurate mobile number and email address of passengers in the bookings. In order to avoid any inconvenience, it is advised you to check the system queues regularly.

You may issue full refund (refund without penalty) for all tickets.

For any questions and requests you may contact to resmanagement@atlasglb.com

Thank you for cooperation.

Тема: Полёты из Актау (SCO) и Шымкент (CIT) будут преостановлены

Уважаемые Партнеры ;

По оперативным причинам рейсы на лето 2018 года из/в Стамбул Актау (SCO) и Шымкент (CIT) будут преостановлены с **24 апреля 2018 года**.

Чтобы проинформировать наших пассажиров по SMS и / или электронной почте, мы просим вас предоставить достоверный номер мобильного телефона и адрес электронной почты пассажиров , которые сделали бронирование. Во избежание неполадок рекомендуется регулярно проверять системы очередей.

Вы можете осуществить полный возврат (возврат без штрафа) за все билеты.

По любым вопросам и запросам вы можете обращаться к resmanagement@atlasglb.com

Благодарим вас за сотрудничество.

atlasglobal AIRLINES